
              
  

 

Agenda. 
 
Styremøte 5/2020 
Tid 13.05.2020 kl 20.00 
Sted: Microsoft Teams 
(i tabell: sakene. Under, med samme nummerering: kort om sakene til behandling) 

___________________________________________________________________________ 

AGENDA 

Sak  Vedlegg Ansvar 
1 1. Beslutningsaker 

1.1. Godkjenning av innkalling og protokoll 
1.2. Oppstart  
1.3. Dato Årsmøte 
1.4. HIs plan 
1.5. MVA-kompensasjon, oppgave 

  
Alle 
AW 
Alle 
RA 
AW 
Alle 

2 2. Orienteringssaker 
2.1. Årshjulet 
2.2. Økonomi 
2.3. Microsoft Teams anskaffet 
2.4. LN-JMP på Rena / Forsvaret 11-29 mai 
2.5. Status JLS 
2.6. DL orienterer 
2.7. Tildeling midler fra FNLF 

 
 

 
AW 
RA 
AW 
RA 
AW 
AW 

3. 3. Diskusjonssaker 
3.1. Test 
3.2. Test 

  

    
 

4 4. Eventuelt 
4.1. Test 
4.2. Test 
 

 

  
 

 
Til stede: Rune Aune, Tomas Moen, Linda Aarøe Rasmussen, Hanne Kristine Hegle, Mathias 
Vestgarden Olsen, Lars Birger Aasheim 
Avbud: Ingen 
Fra administrasjonen:   DL Audun Wik (referent)  

 
 

1. Beslutningssaker 
1.1. Innkalling og protokoll 4/2020 godkjent 



              
  

 

1.2. Oppstart 
LN-JMP på oppdrag for Forsvaret på Rena til 29.05.2020.  
Vedtak: DL klargjør for åpning så snart JMP er tilbake  

1.3. Dato Årsmøte 
Årsmøte som vedtar regnskapene for 2019, skal avholdes før 15. august (utsatt frist 
fra NIF). Andre årsmøtesaker kan utsettes til 31.12.2020.  
Vedtak: Vi kan ikke sette dato før vi har reviderte regnskaper. Utsatt på ubestemt 
tid. 

1.4. His plan: Ikke gyldig før styret har vedtatt. Se vedlegg.  
Vedtak: His plan godkjent. Styret spiller inn til HI revidering av HMs rolle.  

1.5. MVA-kompensasjon 
Vedtak: adm (DL) overtar oppgaven og søker så snart revisor har levert revidert 
regnskap 

1.6. Teams, NIFs ikke bra nok (vi har kjøpt og testa) 
Vedtak: Rune undersøker mulighet for å kjøpe Teams med rabatt, for sammenligning 
med andre plattformer.  

1.7. Slotpris 2020 
Det er store usikkerheter ved flere avgjørende punkter vedr budsjett 2020 

• Hva blir husleie JLS 2020? 

• Hva har korona gjort med kjøpekraft / volum funjumps? 

• Når kommer vi i gang med tandem? Hva er etterspørsel etter koronan? 

• Hva vil myndighetene kompensere av våre «korona-tap»? 

• Vil fuelpris holde seg lav (kr 5,55 per dags dato, mot 9,80 sept 2020)? 
Timepris JMP satt til kr 7000 + mva (6%) for 2020. Instruktører og piloter reduserer 
kompensasjon 
Vedtak: Slotpris for 2020 kr 295. En «korona»-hopperdeal lanseres, ala normal 
Hopperdeal. DL monitorerer fortløpende rammevilkår/budsjett, og spiller inn til 
Styret om justering vil være nødvendig 

 

2. Orienteringssaker 
2.1. Årshjulet settes opp i excel og legges i Teams 
2.2. Økonomi 

• Coronastøtte: Vi har søkt om kompensasjon for nettotap for tandem og kurs for 
mars-april, til sammen kr 51.800 (bevilgning gitt to dager etter styremøte). 

• Skal komme andre kompensasjonsordninger for idretten også, retta mot faste 
kostnader (lønn, husleie, strøm osv). Mulig at vi med disse ordningene, samt at 
Hoppfly as også kan komme inn på noen kompensasjonsordninger, ikke får et 
beksvart år økonomisk sett. 

• Med unntak av at vi ikke har drift, ellers alt «normalt» med økonomien 

• Vi venter fortsatt på reviderte regnskaper. Revisor har prioritert næringslivet 
etter at Idrett fikk utsatt årsmøtefrister 

2.3. TØFSK har kjøpt Idrettens Teams. Kr 2500 per år 
2.4. LN-JMP utleid til Forsvaret. Etter MYE jobbing med LT / Hoppfly, lyktes det 

overkomme byråkrati og finne en juridisk / formell avtale for utleie av JMP til 



              
  

 

Forsvaret. Avtalen innebærer minimum 45 flytimer a kr 15000, som betyr at JMP har 
en normal vårsesong, økonomisk og flytimemessig sett.  

2.5. Status JLS. RA orienterer. Foruroligende likviditet. Årsregnskaper 2019 ikke klare.  
2.6. DL Orienterer 

• Forbereder mulig oppstart 30.05. Paja kommer 15.05, karantene i campingvogn 
på feltet. 

• Tor H har jobbet mye med el og nettverk. Snart klart. Tor deltar og orienterer 

• Dugnad 22, 23, 24 mai   

• HI-seminar FNLF avholdes på Teams 18.05. DL og HI deltar 

• Lukking avvik LT inspeksjon leveres før 15. mai, som er fristen (plan for 
brannøvelse) 

• FS2022: VM fallskjerm er avlyst, så Agera har mista årets hovedmål. NM avvikles 
så fremt fallskjermhopping tillates (Voss, juli). FS2022 planlegger å gjennomføre 
treningsplan, dog med nye datoer for en del av campene 

• Instruktørmøte gjennomført på Teams, 07.05. Erfaring at Årsmøtet også kan 
gjennomføres digitalt.  

2.7. FNLF tildeler arrangementsmidler, utviklingsmidler og ungdomsmidler på sitt møte 
11.05. TøFSK har søkt om støtte til ulike arr / prosjekter. (FNLF publiserte protokoll 
20.05.2020, der TøFSK får 20.000 kr i arr.støtte til Norgesrekord FS og FF, og 33.000 
kr i ungdomsmidler. FS2022 Agera fikk 75.000 kr, FS2022 Volare fikk 14.000 kr 

2.8. Nå som myndighetene har åpnet for idrett/trening slik at vi kan starte 
fallskjermhopping, er samdrift med OFSK skrinlagt. De henter sitt fly som opprinnelig 
planlagt før Covid-19. 

 

3. Diskusjonssaker 
3.1. Ingen 
 

4. Eventuelt 
4.1. VR skjermflyging. 

TøFSK har fått 53.800 kr fra Sparebankstiftelsen. Avtale inngås med Helge Titlestad, 
NTNU FSK, om utvikling av databasen. AW forestår innkjøp teknisk materiell 
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